
 
 

Ekerö 1 mars 2021

Fråga till kommunstyrelsens ordförande Adam Reuterskiöld (M)

Bakgrund

Under flera år har frågan om kommunalt övertagande av Närlunda och Stockbyvägföreningar 
varit på tapeten, dels genom insändare, interpellationer och motioner av oss och övriga partier 
inom f.d. Mälarökoalitionen, samt en utredning av den kommunala förvaltningen. 
Ekeröalliansen har även denna fråga för utredning i sin politiska plattform. 

Nu senast genom en annons i Mälaröarnas Nyheter gjord av just Närlunda vägförening. 
Vilket gör att vi inom Öpartiet ställer en enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande Adam 
Reuterskiöld.

Fråga:

- Avser du att lyfta upp ärendet till kommunstyrelsen för beslut snarast.

För Öpartiet

Desirée Björk


